

<b>Dagsorden til korpsledelsesmøde</b>								
Dato: 05.11.2024 Tid: 18.00-21.30 Sted: Kanalhuset								
Til stede: Fra Korpsledelsen: Kristine Clemmensen-Rotne, Mathias Faaborg, Alberte Westergaard, Anders Finderup, Anna Bøggild, Emma Klostergaard, Erik Korup, Jeppe Englev, Karen Bjerre, Mikael Andersen, Søren Eriksen, Thomas Frankel Goul Fra Korpskontoret: Morten Gade, Martin Larsen, Peter Tranevig, Mai Mc Cracken (referent)								
Punkt	Est. tid	Tidspunkt	Slut	Type*	Titel	Bilag	Gæst	Referat
0					Skriftlig indstilling til referat	Trivsels- og samværspolitik		Godkendt i skriftlig behandling
1	00:10	17:00	17:10		Check-in			
								<p>Den nytiltrådte sekretariatschef i Spejderne, Lone Billehøj, var med på mødet for at fortælle om arbejdet i Spejderne. Fokus i oplægget var på Spejdernes Lejr, med en uddybning af hvilket arbejde sekretariatet ligger op mod denne. Derudover handlede oplægget i høj grad om hvordan Spejderne som organisation ønsker at spille sammen med medlemsorganisationerne, og støtte bedst muligt op om samarbejdet.</p> <p>Korpsledelsen takkede for oplægget. Der sættes stor pris på det stærke samarbejde mellem de fem spejderkorps.</p>
2	00:30	17:10	17:40	Å-O	Besøg fra Lone Billehøj, ny sekretariatschef i Spejderne	2.1 - Spejderne	Lone Billehøj	
								<p>Peter Tranevig fortalte om de mailflows der arbejdes med på korpskontoret, både dem der allerede er etableret og dem der er på tegnebrættet.</p> <p>Mailflows bruges til at sende bestemte stykker information til bestemte medlemsgrupper. Dette kunne eksempelvis være reklame for PLan til tropsledere, eller at byde velkommen til nye ledere.</p> <p>Mailflows er implementeret for at byde vores medlemmer bedre velkommen i nye roller og derigennem præsentere frivillige og andre interessenter bedst muligt for deres muligheder på relevante tidspunkter samt for at effektivisere arbejdsgange på kontoret.</p> <p>Korpsledelsen roste korpskontoret for det store arbejde der er lagt i projektet og ser frem til at følge det i årene, der kommer med stadigt flere flows.</p>
3	00:30	17:40	18:10	Å-O	Automation flows	3.1 - Aktive mailflows 3.2 - Mailflows under udvikling		

4	00:30	18:10	18:40	Å-O	Implementering af udviklingsplan		Tine Tolstrup	<p>Tine Tolstrup fra korpskontoret var med på mødet for at fortælle om den foreløbige plan for udrulning af udviklingsplanen, når denne er vedtaget på korpsrådsmødet, således at udviklingsplanen kan blive til flest muligt spejderaktiviteter i grupper og andre enheder.</p> <p>Der ligger først og fremmest en stor opgave i at oplyse om udviklingsplanen og dens indhold. Derudover ligger der en opgave i at samle op løbende, og lære af de gode erfaringer, både i grupperne, og i andre enheder.</p> <p>Der var stor glæde og ros fra korpsledelsen over det foreløbige arbejde med udviklingsplanen, både fra kontoret og fra fællesorganisationen.</p>
5	00:10	18:40	18:50	L-O	Medlemsservice	5.1 - Opdatering af Medlemsservice		Korpsledelsen blev orienteret om arbejdet med Medlemsservice.
6	00:10	18:50	19:00	L-O	Valgproces			
7	00:10	19:00	19:10	L-B	Midlertidigt forpersonskab i DSC og PFD	7.1 - Udpegning af ledelse for PFD og DSC		<p>Gennem længere tid har der kørt en proces, der medfører at PFD og DSC i fremtiden ligger under Spejderne som organisation, og derfor nedlægges som selvstændige organisationer. For at denne proces forløber gnidningsfrit indstilles de kommende spejderchefer til næstformandsposten i de to organisationer, så de er bemyndiget til at underskrive de afsluttende dokumenter.</p> <p>Korpsledelsen godkendte indstillingen, og takkede for arbejdet der er gået forud.</p>

								<p>Kandidatturen blev desværre aflyst grundet for få tilmeldinger. Der er udsendt tre invitationer plus kandidaternes netværk, og det er vurderingen at tiden er løbet fra formatet.</p> <p>Korpsrådsmødet er fyldt, og bliver det største nogensinde. Det er meget lykkeligt - og trækker naturligvis meget på kontorets båndbredde.</p> <p>PLan er afholdt i hele landet, med stor succes. 21,3% af tropspejderne var afsted. Samtidig er tre tests af basiskurser gennemført og to nye gruppeleder-kurser i 2026 lanceret. Vigtigt at stimulere kulturen for at tage på kursus og dygtiggøre sig i DDS.</p> <p>Fortsat medlemsvækst.</p> <p>Der arbejdes på Spejderdag 2026 der løber af stablen 10. maj 2026.</p> <p>Der er udsendt invitation til afskedsreception for spejdercheferne.</p>
8	00:05	19:10	19:15	A-O	Nyt fra Generalsekretæren	8.1 - Økonomirapport Q3		
9	00:05	19:15	19:20	A-O	Nyt fra SAF			<p>Der er kommet byggetilladelse på ombygningen af Holmen.</p> <p>Byggeprojektet er i udbud frem til slutningen af november. Der forventes opstart af byggeprojektet i starten af februar.</p>
10	00:05	19:20	19:25	A-O	Nyt fra spejdercheferne			<p>Repræsenterede DDS til møde i Demokratisk Erhverv. Her blev der fra spejderchefernes side lagt vægt på at styrke unges medbestemmelse og involvering hos de organisationer og firmaer der var repræsenterede.</p> <p>Møde i Spejdernes bestyrelse med fokus på det fortsatte gode samarbejde på tværs af organisationer, samt integrering af PFD og DSC.</p>
11	00:10	19:25	19:35		Check-ud			

Type:    A = Åben    L = Lukket    O = Orientering    D = Drøftelse    B = Beslutning